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Besvarelse af spørgsmål nr. 193 (Alm. del) fra Folketingets 
Udlændinge- og Integrationsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 193 (Alm. del), som 
Folketingets Udlændinge- og Integrationsudvalg har stillet til 
justitsministeren den 6. februar 2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DD). 
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Spørgsmål nr. 193 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge- og 
Integrationsudvalg:  
 

”Kan ministeren – med evt. bidrag fra andre relevante ministre 
– redegøre for, om Dansk Flygtningehjælp har politianmeldt den 
pågældende familiebehandler, som formodentligt har medvirket 
til, at en far kunne sende sine børn på genopdragelsesrejse i 
Afrika, og i så fald hvornår politianmeldelsen er sket? Der 
henvises til artiklen: »Chokerende anklager: Ansat hos Dansk 
Flygtningehjælp bistod bortførelse af børn« bragt i BT den 24. 
januar 2024.” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 
 

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen indhentet en udtalelse 
fra Nordsjællands Politi. 
 
Nordsjællands Politi har oplyst, at politikredsen ikke ses at have 
registreret en anmeldelse fra Dansk Flygtningehjælp vedrørende 
den i artiklen omhandlede familiebehandler.” 

 
Der kan i øvrigt henvises til Justitsministeriets bidrag til Udlændinge- og 
Integrationsministeriets besvarelse af 30. november 2023 af spørgsmål nr. 
12 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge- og Integrationsudvalg, hvor der 
er nærmere redegjort for, hvor mange anmeldelser, som politiet har 
modtaget i den konkrete sag.  
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